
 

 

STRÄDELÄNGAN Ekonomisk Förening 
Styrelsemöte 2023-08-27 
 

 

 
Närvarande: Marjanna de Jong, Christer Fahlström, Stig-Olof Larsson, Jonas Lindhe (del av 
mötet), Marie Sjödin och Johan Holmberg  
 
Frånvarande: Bo Hallin 
 
Till att justera protokollet utsågs Christer Fahlström och Marie Sjödin. 

 

  
1 Föregående protokoll mm 

 
Inga kommentarer eller frågor gällande protokollet från 2023 06-25. 
 
 

 
 
 
 

2 Ekonomi 
 
Christer meddelar att skulden på kontot nu är ca 20 000.  
Årsavgifterna är nu till fullo betalda.  

 
 

 
Christer m fl 
 
 
 

3 Andelar 
Ett andelsbevis hatt bytt ägare sedan förra mötet.  
Ytterligare någon är intresserad.  
 

 
Christer 
 

4 Renovering 
Kvarstår från förra mötet 
Efter kontakt med Statens Fastighetsverk (SFV) avseende muren mot kungsgården och 
dess föreliggande renoveringsbehov har kontaktpersonen meddelat han skulle besöka 
Dalby under våren. Vi bad att han skulle återkomma när besöket blev av, men vi har 
ännu inte fått någon återkoppling.  
 
Kvarstår från förra mötet 
Jonas har haft förnyade kontakter med kommunen men ännu ej fått svar. 
Kommunen har kontaktats med anledning av den stora ombyggnaden av trottoar och 
väg, där vi upplever att nivåskillnaden mellan hus, parkering och trottoar ökat. Det har 
medfört att entrén till ytterdörren på Strädelängan blivit ännu brantare. Avvaktar 
resultat från kommunens undersökning och utifrån den får sedan en diskussion föras.  
Jonas har sökt kontakt med ansvarig person på kommunen, men ännu har inget möte 
kommit till stånd. Nedanstående punkter avvaktar vi med att driva vidare, tills efter 
möte med kommunen:  
 
 

 
Bo 
 
 
 
 
 
Jonas 
 
 
 
 

6 Aktiviteter 
Sherryprovning 
Christer återkommer med datum. 
 
Under dagens cafè framträdde Ävertyrskvartetten som var fem till antalet med två 
stycken mycket uppskattade minikonserter. 
 
Diskuterades behovet att få andelsägare att ställa upp som värdar för våra 
söndagscafèer. Kanske behöver regelverket för att vara delägare stramas upp. Hur 
detta skulle kunna göras diskuterades. 

 
 
Christer 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Till höstens cafèer har tre värdar anmält sitt intresse och lovat att ställa upp 
Marie Sjödin 
Akvarellgruppen 
Fotogruppen 
 
 

 
 

7 Övrigt  
Med anledning av en skrivelse från Peter Sommerstein diskuterades behovet av en 
underhållsplan innehållande planer både för yttre och inre underhåll. (Fråga bör ställas 
till Peter om han syftar på något speciellt. Kan Bo som mottagare av skrivelsen göra 
detta?) Jonas lovade att ta fram en mall för underhållsplan till nästa möte. Om Jonas 
inte kan komma då vilket var osäkert lovade han att skicka mallen till styrelsen innan 
mötet. 
Diskuterades också behovet en underhållsfond kopplad till planen. 
 

 
Jonas 
Bo 

8 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte kommer att hållas 24/9 kl 17.00 efter söndagscafèet. Kallelse 
kommer senare.  

 
 

 
Vid protokollet  
 
   
 
Stig-O Larsson 
 
Justeras 
 
 
 
Christer Fahlström  Marie Sjödin  


